
NVIO avd Haugaland. 
 

Referat Styremøte 1/2021 

Tidsrom: 
 
Søndag 3 januar kl 18:00 – 19:00 

Sted: 

Veteranhuset  

Austbøvegen 9, 5542 Karmsund 

Innkalt Deltakere: 
Styremedlemmer: 
Per Olav Stange, Geirr Tjash Svendsen-Hagen, Jarl Oluf Osland, David Holmvik, Helene R Skree,  
Gjest sak 1. Thomas Helgesen 

 

Saksliste 

A. (Godkjenning av innkallingen)     Godkjent 

B. (Godkjenning av sakslisten)          Godkjent 

C. (Beslutnings saker) 

Sak 1/2021 Veteranhuset. 
Er begynt å isolere, plate i stua osv. Taket i kjelleren må isoleres slik at det blir varmere 
i hele huset. Har isolasjon og plater. Kjøkkenet blir åpnet fra stuen og blokkert fra 
gangen. Varmepumpe er klar til å installeres og Thomas gir beskjed om dette visere. 
Det blir kopiert opp nøkler til alle i styret. Thomas lager liste på hva som må gjøres og 
henges opp på huset slik at alle har informasjon om hva som må gjøres og hva som er 
gjort. Det blir satt inn en luftavfukter i kjelleren da det er rått der nede. 
Vi må ta konsekvenser av koronasmitten i området, og begrense antall folk som er 
med på dugnadene. Vi må også ha smittevernmidler tilgjengelig på huset for de som er 
med på dugnaden. 
 
Det blir også planert på baksiden og tatt ned trær da Ola's bil skal ha mottak av biler 
her. De setter opp gjerder og en kontorbrakke. 
Lotteforeningen er også invitert til å være med i huset, de har ikke midler, men kan 
bidra med personellressurser. 
 
Søknader om støtte må prioriteres fremover for oppstart 
 

Sak 2/2021 Forberedelser til Årsmøte. 
Årsberetningen ferdig skrevet: Vedlagt for gjennomlesing og godkjenning. 
Utkast laget for innkalling. 
 
Årsberetning godkjent med rettelse i forbindelse med referat fra styremøtene. 
Reservasjonen på grendahuset for årsfesten tas bort da vi ikke kan ha årsfest i år. 
 

Sak 3/2021 Årsmøte. 
Vi må ha årsmøtet elektronisk i år. Vi må ha noen testmøter før årsmøtet og dette kan 
være vanlige veterantreff.  
 
Når. Helene og Per Olav sjekker opp med NVIO sentralt i forhold til retningslinjer for 
elektronisk årsmøtet og bestemmer dato når dette er avklart. 
 

Hvor. Elektronisk       



Innkalling. Helene sjekker opp med medlemmene med mail adresser for å informere 
angående hvordan dette blir avviklet.  
All informasjon blir tilsendt i god tid i forkant av årsmøtet. 
 

Sak 4/2021 Økonomi 
 
Kasserer informerer. Allt papirarbeid i forbindelse med årsfest og møtet i juli er nå 
endelig oppgjort da det er forsvunnet alle papir dokumentene som er sendt inn 
sentralt. 
 
Ca. på konto nå er 46.000 ,- 
 
Regnskapet blir ferdig kanskje i løpet av uken sier Geir. 
 

  

5/2021 Intensjon med veteranhuset. 
Vi må lage en intensjon for huset som viser hva vi vil med dette.  
 

  

  

Eventuelt Sosiale tiltak. 
 
Veterankort og nye avtaler. 
 

Pågående-
Saker 

 

 

 

 

Merknad  

 

Norheim, 03.01.21 

Per Olav Stange 
 

 


